
Verslag ALV RTC Rally Sneek 
Lokaal 55 25 juni 2022 
Aanwezig (lijst bekend bij bestuur) 
 
Agenda 

1. Opening 
2. Vaststelling agenda 
3. Verslag ALV 28 mei 2021 
4. Mededelingen van het bestuur 
5. Jaarverslag 2021  
6. Toekomstvisie RTC Rally 
7. Financieel verslag 2021, begroting 2022 
8. Kas-commissie 
9. Tour-agenda/winteractiviteiten 
10. Bestuurszaken 
11. Vanuit de leden 
12. Rondvraag 
13. Afsluiting 

 
Opening 
Heero opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De agenda wordt 
vastgesteld zoals is ingediend. 
 
Er wordt een moment stilte in acht genomen voor allen die ons ontvallen zijn. In het 
bijzonder voor de echtgenote van Theo, Lizzy Mestrini. 
 
Verslag ALV 28 mei 2021 
Wordt zonder wijzigingen goedgekeurd 
 
Mededelingen bestuur 
Onze gedragsregels van 2020 worden aangepast naar aanleiding van de afhandeling van een 
klacht uit het verleden en in reactie op maatschappelijke ontwikkelingen omtrent; 
inclusiviteit,“me too” etc., hebben wij als bestuur de volgende toevoegingen gedaan op ons 
huishoudelijk reglement:  

 De door het bestuur opgestelde gedragsregels, bekrachtigd door ALV op 28-feb-2020, 
worden regelmatig getoetst en besproken tijdens toekomstige ALV's. Daarnaast 
agenderen we deze gedragsregels op elke bestuursvergadering.  

 Bij geschillen tussen leden: alles wat is besproken op schrift stellen, dateren, filen en 
aangetekend versturen naar betrokkenen 

 Besluiten/conclusies door het bestuur aan leden bij geschillen; zo duidelijk, helder en 
puntsgewijs mogelijk opstellen 

 In geval communicatie bij geschillen van bestuur aan betrokkenen: ten allen tijden 
navragen of er nog vragen/open “eindjes” zijn voordat zaken definitief worden 
afgerond. 

 
 
 



Naast de aanpassing op het huishoudelijk reglement zijn de volgende punten besproken: 
 

 Uitbreiding van de zaterdag ritten met groep 3! 
 Laatste 1,5 jaar een aangroei van meer dan 20 nieuwe leden. 
 Bij de laatste 11Meren tocht waren er zo’n 75 vrijwilligers op de been! Dit waren 

zowel leden als niet-leden (vnl familie) 
 
Jaarverslag 2021 
De secretaris leest het jaarverslag voor dat al eerder onder de leden verspreid is. De 
volgende punten worden doorgenomen 

 Digitale ALV 
 11-Merenfietstocht virtueel 
 Virtuele ritten 
 Zomer 2021 
 Harrie Rigter tocht (1e zaterdag juli) 
 Tocht voor Marcel Rooth 
 NTFU seminars 
 Nieuwe clubkleding; Naar aanleiding van het jaarverslag wordt verzocht om de 

volgende kledingronde in december te houden zodat we in het voorjaar over de 
nieuwe kleding kunnen beschikken. De levertijd is ongeveer 10 weken. 

 Clubfeest: 55e verjaardag september 2021 in Lokaal 55 
 Overleg met WVS; Na een hoopvolle start is het een beetje verzand. Er gaan 

gesprekken met de gemeente plaatsvinden over het huren van de baan. 
 Clubgevoel bij RTC Rally 

 
Er wordt een opmerking gemaakt over de privacy, we moeten dat serieus nemen in verband 
met lijsten waarop telefoonnummers/mailadressen staan (vrijwilligers 11M tocht). Het is 
natuurlijk makkelijk om te beschikken over gegevens van je mede vrijwilligers maar dan 
moet iedereen wel toestemming  geven over het publiceren van zijn/haar gegevens.  
 
Toekomstvisie: 
Deze wordt uitgebreid op de sheets en door Heero verwoord. Centraal staat: 
 

 Meer uitdragen van de 11-Merenfietstocht, als activiteit van RTC Rally, en deze naar 
een nog hoger plan trekken. 

 Het zou geweldig zijn wanneer alle leden een bijdrage leveren aan het tot stand 
komen van de 11-Merenfietstocht en andere club-activiteiten. 

 Meer zichtbaarheid van RTC Rally in Sûd-West Fryslân. 
 Familie betrekken bij activiteiten. 
 Het bestuur en de leden hebben een gezamenlijk belang. 

 
Financieel verslag  
In de begroting van 2021 was wegens het niet doorgaan van de 11M tocht en de aanschaf 
van de clubkleding rekening gehouden met een verlies van € 16.998,- dat is iets gunstiger 
uitgevallen en is uiteindelijk € 14.314,- geworden. We staan er nog altijd (te) goed voor.  
Er ontstaat enige verwarring over wat is de begroting en wat is de exploitatie.  
 



Verslag kascommissie 
Yke & Gatze hebben de stukken goedgekeurd en de penningmeester weer bedankt voor zijn 
werk. Gatze treedt af en de kascommissie bestaat nu uit Yvonne en Yke reserve lid is Lex 
Ringers 
 
 
Tour-agenda/winteractiviteiten. 
Wim Jansen stelt de tourcommissie voor: Die bestaat uit Wim, Foeke, Yke, Mark en Sjouke 
 
We hebben een zeer actief eerste half jaar achter de rug met overwegend zeer grote 
opkomst en voor de komende periode staan tal van activiteiten gepland. Je wordt via de 
app, de Trochtraper en mail op de hoogte gehouden 
 
De toercommissie is verantwoordelijk voor alle toeractiviteiten o.a. de 11M  tocht. 
De11M commissie bestaat nu uit: Foekje, Wim, Jouke, Sjouke, Henk Poiesz, Henk van Ee en 
Geert Hoekstra. Waarom zo veel mensen? De bedoeling is dat ieder persoon zijn 
aandachtsgebied gaat krijgen en daardoor het werk en kennis beter gespreid wordt. 
 
Bestuurszaken 
 Aftredend en niet herkiesbaar; Sjouke Aukema als secretaris 
 Voorstel van het bestuur: Marcel van der Molen als secretaris, verzoek aan ALV om 

dispensatie van de “3 jaar lid” regeling 
 
Alhoewel de secretaris niet door de ALV wordt aangesteld moet de ALV wel toestemming 
geven om Marcel in het bestuur op te nemen omdat hij nog geen 3 jaar lid is. 
Uiteraard wordt deze toestemming gegeven en is Marcel gekozen. Hij heeft zichzelf aan de 
groep voorgesteld. Marcel neemt in het bestuur het secretariaat over van Sjouke die wel als 
algemeen bestuurslid aan blijft. 
 
Het rooster van aftreden ziet er nu als volgt uit: 

 Heero:    2020-2023 voorzitter 
 Theo:      2020-2023 algemeen lid 
 Geert:    2015-2024  penningmeester 
 Mark:      2021-2024 algemeen lid (toercommissie) 
 Marcel:  2022-2025  secretaris 
 Sjouke:   2022-2025  algemeen lid 
 Vacature:  algemeen lid  

We roepen op om je aan te melden voor het bestuur. 
 
Vanuit de Leden 
Er wordt gezocht naar winteractiviteiten zoals cursussen en lezingen input is van harte 
welkom. Een lid vraagt om een CoreStability Training in de winter. 
 
Rondvraag 
Rikus vraagt of het mogelijk is om voor de 11M tocht weer daginschrijving open te stellen. 
helaas heeft de 11M commissie besloten (met pijn in het hart) omdat niet meer te doen. 
Dit legt een grote aanslag op de  inzet van vrijwilligers en vooral de veiligheid.  



Voor mensen die echt niet voor in kunnen schrijven zijn er voldoende alternatieven voor 
handen om ze alsnog te laten starten. Iedereen die wil fietsen kan fietsen. 
 
Hylke oppert of het wel verstandig is om namen aan tochten te verbinden zoals de tocht 
voor Harrie en Marcel en de Dick Bergstra Classic. Het bestuur antwoord dat de tocht voor 
Marcel eenmalig was. Harrie Rigter is echt een uitzondering en wellicht stop je daar weer 
mee tegen de tijd dat niemand meer weet wie Harrie was. De Dick Bergstra Classic is 
inmiddels voor de laatste keer gereden. 
 
Afsluiting 
 
Heero bedankt allen die zich ingezet hebben voor Rally in het afgelopen jaar. 
met name: 

 Redactie Trochtraper 
 11-Merenfietstocht commissie 
 Toercommissie 
 Stempeltochten 
 Kascommissie 
 Lief en leed 
 Sponsoren/vrienden van.... 
 Trainers 
 Afdeling PR (content social media) 
 Vrijwilligers  

 


